
 
 

 
PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 28.04.2023 

  
Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 

convocare nr. 335 / 24.04.2023 la iniţiativa domnului primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu orele 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența16 consilieri locali în funcţie, absent 
(la începerea ședinței) d-nul Nădescu Viorel.  

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-na Stoenică Eugenia, director 
executiv al Direcției economico-financiare, d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care 
este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment 
Administraţie publică. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot procesul-verbal din 
data de 27.03.2023, înregistrându-se 15 voturi pentru și 1 abținere (d-na Dobre Violeta). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot procesul-verbal din 
data de 21.04.2023, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți) 

 
 III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea execuție bugetare pentru trimestru I al 
anului 2023”. 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „indexarea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe 

asimilate acestora pentru anul 2024”. 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

3. Proiect de hotărâre referitor la: „ actualizarea anuală cu rata inflației a chiriei 
instituită în condițiile prevederilor Legii nr. 152/1998 privind înființarea Agenției Naționale 
pentru Locuințe”. 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea cuantumului redevenței aferentă anului  

2023 datorată de S.C. Compania de Apă Olt S.A. Orașului Drăgănești-Olt” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea propunerii de concesionare a unui lot de  
terenuri, împreună cu construcțiile aferente canale de irigații – în  suprafață totală de 
134.296 mp, domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea Regulamentului și a Caietului de sarcini  

aferente Serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân din Orașul Drăgănești-Olt, județul 
Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 



 
 

7. Proiect de hotărâre referitor la: „vânzarea imobilului - apartament, ce aparține 
fondului locativ – domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în 
suprafață utilă de 49,87 mp, situat în str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. E, parter, ap.2, 
jud.Olt, prin licitație publică” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 

26.11.2021 privind aprobarea tarifeloraferente desfășurării Serviciului  public de 
întreținere, reparații curente și reabilitare a fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul 
Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Proiect de hotărâre referitor la: „stabilirea unor restricții de circulație pe strazile 1 

Decembrie 1918 și Colonel Năstase Ion din Orașul Drăgănești-Olt” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

10. Proiect de hotărâre referitor la: „rectificarea anexelor nr. 1 și 4 din  H.C.L. Drăgănești-
Olt nr. 188/28.12.2022 privind modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 
29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașului 
Drăgănești – Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
11. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea Planului Urbanistic Zonal – Extindere 

locuință în Drăgănești-Olt, str. Nicolae Titulescu, nr. 101, jud. Olt – beneficiar MUSTAȚĂ 
Estera și ANGHEL Florin” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 158 / 

08.11.2022 privind exprimarea  acordului  pentru  înființarea  unui  Centru  medical  de  
permanență  fix pentru asigurarea asistenței medicale primare la nivelul Orașului 
Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
13. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea participării Orașului Drăgănești-Olt, 

județul Olt, la Parteneriatul LEADER cu “Grupul de Acțiune Locală Vedea – Găvanu – 
Burdea”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
14. Întrebări, interpelări. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, face precizarea că ordinea de zi a 

fost suplimentată cu încă două proiecte de hotărâre, care au fost dezbătute în cadrul Comisiilor 
de specialitate ale Consiliului local, și anume:  

1. Proiect de hotărâre referitor la:   aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Modernizare alei din zona centrală a Orașului Drăgănești-Olt, 
jud. Olt”– la faza Proiect tehnic. 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: stabilirea salariilor de bază pentru funcţiile publice  

şi contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt, 
începând cu luna aprilie 2023 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot ordinea de zi 

suplimentată, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea execuție bugetare pentru trimestru I al anului 2023. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Neacșu Ionuț, secretar comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
2. Indexarea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe asimilate acestora pentru anul 

2024. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 
 

Vine la ședință d-nul consilier local Nădescu Viorel. 
 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

 D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nii Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, 
Achim Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă 
Ilie și Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (d-nii Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică 
Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 
 

3. Actualizarea anuală cu rata inflației a chiriei instituită în condițiile prevederilor 
Legii nr. 152/1998 privind înființarea Agenției Naționale pentru Locuințe. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Se actualizează începând cu 1 mai? 
D-nul Viceprimar – Nu știu dacă putem retroactiv. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Legea zice că trebuia să o facem mai devreme. 
D-nul Viceprimar – Așa este, dar asta este situația. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru  și 1 abținere (d-na Dobre Violeta). 
 



 
 

4. Aprobarea cuantumului redevenței aferentă anului 2023 datorată de S.C. Compania 
de Apă Olt S.A. Orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
5. Aprobarea propunerii de concesionare a unui lot de terenuri, împreună cu 

construcțiile aferente canale de irigații – în  suprafață totală de 134.296 mp, domeniu 
privat al Orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă toate se actualizează cu indicele inflației de anul trecut, nu 
actualizăm și noi acum? Văd că raportul de evaluare este făcut anul trecut. Trebuie să 
actualizăm și noi valoarea cu rata inflației. 

D-nul Viceprimar – Raportul acesta făcut de un evaluator este un punct de plecare. 
Prețul putem să-l stabilim noi. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu putem să-l stabilim acum? 
D-nul Viceprimar – Acela este prețul minim stabilit de evaluator. Când se scoate la 

licitație va fi preț de plecare. Dacă vreți să faceți acum o propunere.. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Propun 0,50 lei/mp/an. 
D-nul Viceprimar – Haideți să actualizăm cu rata inflației, cu 13,8 %. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați zis că prețul este un punct de plecare. Eu am propus 0,50 

lei/mp/an. 
D-nul secretar – Este o majorare cu 25% ceea ce ați propus dumneavoastră. Rămâne 

propunere de 25% sau de 13,8%? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Rămâne cu rata inflației de 13,8%. 
D-nul secretar – Ok. Supuneți vă rog la vot propunerea de mărire a valorilor de 

concesionare cu 13,8%. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot amendamentul 

domnului Ciubuc Dumitru, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
D-nul secretar – Faceți propuneri pentru membrii comisiei de evaluare a ofertelor. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Îl propun ca membru titular în comisie pe d-nul Tobescu Dorel. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot apropunerea 

domnului Ciubuc Dumitru, înregistrându-se 16 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel nu votează). 
D-nul Tobescu Dorel – Îl propun ca membru supleant în comisie pe d-nul Ciubuc 

Dumitru. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot propunerea 

domnului Tobescu Dorel, înregistrându-se 13 voturi pentru și 3 abțineri (d-nul Ciubuc Dumitru 
nu votează). 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
6. Aprobarea Regulamentului și a Caietului de sarcini aferente Serviciului de 

gestionare a câinilor fără stăpân din Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Am citit Regulamentul și am văzut și pe la alte primării. Avem 
trecut acolo că putem primi și de la localitățile vecine. Eu cred că ar trebui să trecem o rază de 
mai mulți kilometri. 

D-nul Viceprimar – În lege spune că putem primi din tot județul. Noi am trecut doar 
vecinii. Nu ne deplasăm noi în tot județul. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ideea ar fi că putem lua mai mulți bani dacă luăm și din 
localitățile mai îndepărtate. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
7. Vânzarea imobilului - apartament, ce aparține fondului locativ – domeniu privat al  

Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în suprafață utilă de 49,87 mp, situat 
în str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. E, parter, ap.2, jud.Olt, prin licitație publică. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul secretar – Desemnați vă rog membrii în comisia de evaluare. 
D-nul Viceprimar – Îl propun membru titular în comisia de licitație pe d-nul Martin Marian. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot propunerea 

domnului Viceprimar, înregistrându-se 16 voturi pentru (d-nul Martin Marian nu votează). 
D-nul Stoenică Alexandru – Îl propun membru supleant în comisia de licitație pe d-nul 

Vitan Marius. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot propunerea 

domnului Stoenică Alexandru, înregistrându-se 16 voturi pentru (d-nul Vitan Marius nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
8. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 

aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere, reparații curente și reabilitare a 
fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV 
SERV S.R.L. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Unde s-au pus ușile acestea? 
D-nul Viceprimar – La stadion. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Noi tot băgăm banii în stadion. 
D-nul Viceprimar - Știți că stadionul era lăsat în paragină. Pășteau animalele acolo. De 

când nu ați mai fost la stadion? Vă invit să mergeți să vedeți cum arată acum. Sâmbătă avem 
un meci de fotbal acasă. Să veniți să vedeți cum arată stadionul acum. 

D-nul Nădescu Viorel – Ați zis că avem un meci acasă. Ce echipă este? A cui este 
echipa? 

D-nul Viceprimar – A orașului. 
D-nul Nădescu Viorel – A orașului? Avem ceva aprobat în Consiliul local? 
D-nul Viceprimar – Echipa este sponsorizată de agenți economici din oraș, așa cum 

sunteți și dumneavoastră. 
D-nul Nădescu Viorel - Și cine a înființat-o? 
D-nul Viceprimar – Există președinte, există și ... 
D-nul Nădescu Viorel – Există, dar noi ca și Consiliu local nu știm nimic despre această 

echipă. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Nu este echipa Consiliului local. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu este, dar închiriază stadionul? 
D-nul Stoenică Alexandru – Se referă la problema dacă se face un parteneriat public-

privat. 
D-nul Viceprimar – Cel care se ocupă de echipa de copii nu are nici el stadionul închiriat. 

Știți dacă antrenorul Mitică a închiriat vreodată stadionul? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Măcar atunci își făcea el lucrările, acum le face Consiliul local. 
D-nul Viceprimar – Cine făcea lucrările? Nu făcea nimic. Făcea un sfert de stadion, atât. 

Cine plătea apa cu care se uda stadionul? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Primăria. 
D-nul Viceprimar – Vedeți? De ce ziceți că făcea el lucrările? 
D-nul Ciubuc Dumitru – El tăia iarba. Și acum noi punem pe S.C. Urban să facă lucrarea 

acolo. 
D-nul Viceprimar - Nu trebuie să aibă S.C. Urban lucrări? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Invers este problema, nu că punem pe S.C. Urban să facă 

lucrări. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Eu nu cred că este un lucru rău 

că s-a amenajat stadionul și se joacă fotbal. 
D-nul Viceprimar – Vin aproximativ 300 - 400 persoane la stadion. 
D-nul Stoenică Alexandru – Este un lucru foarte bun. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și la Comani este stadion, dar acolo de ce nu se face nimic? 
D-nul Viceprimar – O să-l amenajăm și pe acela. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când? 
D-nul Viceprimar – Când vor termina cei care fac lucrarea la apă. Deja le-am pus în 

vedere să elibereze suprafața respectivă.  
D-nul Stoenică Alexandru – Ca să se intre în legalitate, ar trebui făcut un parteneriat 

public-privat pentru a se justifica banii care se investesc la stadion. 



 
 

D-nul Viceprimar – Primăria nu face altceva decât să întrețină stadionul. Sunt localități în 
județ sau în țară care nu au echipă, dar stadioanele arată impecabil. Nu putem să-l lăsăm în 
paragină, să arate ca acum 3 ani. 

D-nul Ciubuc Dumitru – La Comani este lăsat stadionul în paragină. 
D-nul Viceprimar – Nu v-am spus că îl facem. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Când? 
D-nul Viceprimar – Să termine lucrare. Le-am pus în vedere că până la 15 mai să 

elibereze terenul. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Știți că a fost o discuție dacă ei plătesc chirie pentru terenul 

ocupat. În deviz au prinse niște cheltuieli de amenajare. Trebuia să ne dea și nouă ceva. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

9. Stabilirea unor restricții de circulație pe strazile 1 Decembrie 1918 și Colonel 
Năstase Ion din Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
10.  Rectificarea anexelor nr. 1 și 4 din  H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 188/28.12.2022 privind 

modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la 
însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașului Drăgănești – Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
11.  Aprobarea Planului Urbanistic Zonal – Extindere locuință în Drăgănești-Olt, str.  

Nicolae Titulescu, nr. 101, jud. Olt – beneficiar MUSTAȚĂ Estera și ANGHEL Florin. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 

decomisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre.  
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

12.  Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 158 / 08.11.2022 privind exprimarea  
acordului  pentru  înființarea  unui  Centru  medical  de  permanență  fix pentru asigurarea 
asistenței medicale primare la nivelul Orașului Drăgănești-Olt. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

 D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Care este motivul pentru care se schimbă locația? S-a stabilit 
printr-o hotărâre anterioară o altă locație. 

D-nul Viceprimar – Au venit cei de la D.S.P., iar locația de la fostul T.B.C. necesită 
intervenții costisitoare pentru noi și nu prea corespundea circuitelor necesare unor centre de 
permanență. Am găsit varianta de a funcționa în clădirea unde activează S.C. Urban. Au 
inspectat și această clădire și este în regulă. 

D-nul Ciubuc Dumitru - Și S.C. Urban mai rămâne acolo? 
D-nul Viceprimar – Doar într-o cameră. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

13.  Aprobarea participării Orașului Drăgănești-Olt, județul Olt, la Parteneriatul 
LEADER cu “Grupul de Acțiune Locală Vedea – Găvanu – Burdea”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Este foarte bine că participăm. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

14. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Modernizare alei din zona centrală a Orașului Drăgănești-Olt, jud. Olt”– la faza Proiect 
tehnic. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Care mai este procedura pentru hotărârea aceasta? În iunie anul 
trecut am aprobat în Consiliul local o nota conceptuală în care era o sumă de bani, apoi ați venit 
în decembrie cu o altă notă conceptuală, cu o valoare mult mai mare. 

D-nul Viceprimar – Cât mult mai mare? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Atunci era 257.615 lei și acum este 418.812 lei. Dumneavoastră 

ce ați făcut? Ați luat nota conceptuală, v-ați dus cu ea la proiectant, a făcut proiectul și v-a 
refăcut nota conceptuală exact pe valoarea din proiect. Dacă ne uităm la valoarea notei 
conceptuale din decembrie, este la virgulă cu valoarea devizului făcut acum. Noi facem devizul 
după cum zice proiectantul? Ei sunt interesați să ia bani mai mulți. 

D-nul Viceprimar – Cine să ia bani mai mulți? Proiectantul? 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Da. De ce vă zic asta? Pentru că l-ați luat pe acesta care vă ia 
13% din valoarea proiectului, dar puteați să-l luați pe cel care v-a făcut proiectul la stadion și 
care vă lua 7% din valoarea proiectului. 

D-nul Viceprimar – Eu dacă îmi aduc bine aminte parcă și atunci era prea scump. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Era scump, dar nu era atât. 
D-nul Viceprimar – Probabil s-a făcut o ofertă, probabil s-a licitat și lucrarea. Nu știu eu 

cine sunt proiectanții. Poate au crescut prețurile. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu au crescut prețurile. Nu era așa de complicat să faci un deviz 

pentru niște alei pietonale. Facem niște alei și venim cu o valoare atât de mare! 
 D-nul Viceprimar – Nu votați! 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu am votat nici atunci și nu vom vota nici acum. 
D-nul Viceprimar – Ar fi culmea să votați acum. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nii Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, 
Achim Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă 
Ilie și Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (d-nii Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică 
Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 
 

15. Stabilirea salariilor de bază pentru funcţiile publice şi contractuale din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu luna aprilie 
2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

16. Întrebări, interpelări. 
D-na Dobre Violeta – Domnule viceprimar, aș vrea să vă întreb, dacă în situația în care  

cimitirele sunt în administrația U.A.T.-ului, în cazul în care nu se respectă regulamentul pe care 
noi l-am votat, cine poate lua măsuri? 

D-nul Viceprimar – Bănuiesc că tot noi luăm măsuri, dacă noi le administrăm. 
D-na Dobre Violeta – Deci luăm spre exemplu: familia X își construiește două morminte, 

prin, bineînțeles, concesionarea locurilor respective. Nimeni din Primărie nu este delegat să 
meargă să vadă dacă acolo unde dumnealor construiesc au spațiul necesar impus de 
regulamentul pe care l-am votat?  

D-nul Viceprimar – Odată ce acel cineva a concesionat o porțiune de teren, un 
reprezentant din Primarie a mers acolo și a măsurat. 

D-na Dobre Violeta – Nu a mers nimeni, pentru că eu nu cred că cineva din Primărie 
permitea acestei familii X să intre peste mormintele familiei Y. 

D-nul Viceprimar – Nu știu la ce vă referiți. 
D-na Dobre Violeta – La ce mă refer exact? 
D-nul Viceprimar – Eu știu așa: când cineva vine să concesioneze un loc de veci, un 

reprezentant al Primăriei merge acolo și îi măsoară. 
D-na Dobre Violeta – Haideți să vorbim exact pentru că dumneavoastră mă contraziceți. 

Am fost cu reprezentanții Primăriei - ai Serviciului de urbanism, la fața locului. Să vorbim exact, 
dacă vreți așa. Familia Stoenică Marcel căsătorit cu sora domnului Dorobanțu Ion sau Nelu, 
cum îl chema, și-au construit două morminte lângă părinții lor. Nu au avut loc suficient și au 



 
 

intrat peste mormintele străbunicului și străbunicii mele. 1,30 m pe 0,70m au intrat peste 
mormintele mele, care erau morminte îngrijite, dar asta nu are nicio importanță, pentru că până 
la urmă tot morminte erau. Acum am înțeles că nu vor să își strice construcția realizată pentru 
că ar trebui să mă dau eu mai încolo cu mormintele. În primul rând asta este profanare de 
morminte. 

D-nul Viceprimar – Eu vă întreb, nu știu exact speța, dar erau niște morminte mai vechi? 
D-na Dobre Violeta – Nu contează, sunt mormintele familiei mele. 
D-nul Viceprimar – Ați prelungit concesionarea? Aveți acte pe terenul respectiv? 
D-na Dobre Violeta – Domnule Viceprimar, când am votat regulamentul, s-a spus că la 

mormintele vechi nu se umblă. Concesiunea vizează ceea ce se întâmplă din momentul în 
care.... 

D-nul Viceprimar - Și a umblat cineva la mormântul acela, adică a săpat? 
D-na Dobre Violeta – A săpat acolo... 
D-nul Viceprimar – Asta înseamnă ... nu se umblă. Se face alt mormânt peste el ? 
D-na Dobre Violeta – Dacă a intrat peste mormintele mele 1,30 m pe 0,70 m, 

dumneavoastră ați fost atent la ce am spus? A intrat 70 cm pe 1,30 m. Eu am 3 morminte acolo: 
străbunicul, străbunica și sora lui tata. Deci au intrat. 

D-nul Viceprimar – Eu știu că se face concesionarea pentru maxim 25 ani. Nu sunt 
mormintele mele pe vecie, pe 200 ani. Nu o să mai avem loc în cimitir. 

D-na Dobre Violeta – Domnule Viceprimar, atunci când am votat regulamentul s-a spus 
clar, la mormintele vechi nu se umblă. Nu le concesionăm pe ălea, așa rămân. 

D-nul Viceprimar – Nu știu cum scrie în regulament că nu-l am în față. 
D-na Dobre Violeta – Atunci să-l scoată pe străbunicu, să scoată pe toată lumea din 

groapă. Asta este profanare de morminte. Ce nu înțelegeți? 
D-nul Viceprimar – Doamna Dobre, dumneavoastră cred că știți, ați mai fost prin cimitire, 

sunt morminte în cimitire de sute de ani, în paragină, nu a mai trecut nimeni pe la ele. 
D-na Dobre Violeta – Ăla nu este mormânt în paragină. Domnule Viceprimar, de ce nu s-

au dus peste mormintele în paragină? Aveau loc peste mormintele în paragină și au venit peste 
ale mele.  

D-nul Viceprimar – Probabil acolo aveau locul ei. 
D-na Dobre Violeta – Nu au avut acolo locul, nu au avut niciun loc. 
D-nul Viceprimar – Vorbim fără să avem documentele în față. 
D-na Dobre Violeta – Eu am poze și am fost cu angajații Primăriei la fața locului și au 

constatat cât s-au lungit ei în față. 
D-nul Viceprimar – Familia respectivă are concesionat terenul? 
D-na Dobre Violeta – Are concesionat două locuri dar nu a venit nimeni să-i pună în 

posesie acolo. Ce nu înțelegeți? Am fost cu angajații dumneavoastră și ei nu știau de ceea ce s-
a întâmplat. 

D-nul Viceprimar – Dumneavoastră aveți concesionat? Vă întreb. 
D-na Dobre Violeta – Eu nu, că nu am niciun gând să mor. 
D-nul Viceprimar – Eu am concesionat loc de veci. M-am dus, le-am spus unde vreau și 

am plătit.  
D-na Dobre Violeta – Nu vorbim despre locurile noi, unde se concesionează. 
D-nul Viceprimar – Angajații se duc de fiecare dată cu contractul de concesiune al 

beneficiarului în mână și le arată unde se află locul. 
D-na Dobre Violeta – Adică dumneavoastră vreți să spuneți că angajații Primăriei sunt 

răspunzători pentru faptul că mormintele mele au fost profanate? Deci angajații Primăriei sunt 
răspunzători? Ei au măsurat așa? 

D-nul Viceprimar – Nu știu. Eu v-am întrebat dacă cei care au ocupat acolo au plătit? 
D-na Dobre Violeta – Au plătit, dar nu au plătit mormintele mele. Sunt mormintele 

străbunicului meu și le îngrijesc an de an. 



 
 

D-nul Viceprimar – Eu vă cred. 
D-na Dobre Violeta - Și atunci? Să se ducă să-l scoată și pe tata din groapă că are 7 ani 

de când a murit și gata, că nu i-am concesionat acum locul. Ălea sunt morminte plătite. Sunt 
plătite atuncea, la vremea lor și atunci de ce să mai plătesc iar? 

D-nul Viceprimar – Pe câți ani? Nu înțelegeți că se concesionează pentru 25 ani, maxim. 
D-na Dobre Violeta – 25 de ani din momentul în care cimitirele au intrat în administrația 

Primăriei. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De la aprobarea regulamentului. Înainte se plătea la preoți. 
D-na Dobre Violeta – Deci dumneavoastră aplicați retroactiv? 
D-nul Viceprimar – Cum? 
D-na Dobre Violeta – Aplicați retroactiv ceea ce am votat acum 3 ani? 
D-nul Viceprimar – Ce înseamnă să aplici retroactiv, că nu înțeleg? 
D-na Dobre Violeta – Adică eu trebuie să plătesc concesiune străbunicilor mei care și-au 

cumpărat mormintele la vremea respectivă ? 
D-nul Viceprimar – Așa spune regulamentul. De fiecare dată când vrei să reînoiești, poți 

să reînoiești. 
D-na Dobre Violeta – Dar eu nu construiesc acolo deocamdată. Eu când o să vreau să 

construiesc, atunci concesionez. Deocamdată sunt ale mele. Sunt plătite, da? Sunt strămoșii 
mei. 

D-nul Viceprimar – Arătați că sunt plătite.  
D-na Dobre Violeta – Credeți că-l înmormânta pe bunicul sau pe bunica fără să-și 

cumpere mormânt? 
D-nul Viceprimar – Nu știu. Mă întrebați ce era pe vremea aia? 
D-na Dobre Violeta – Haideți că exagerați. Este vorba de Bill sau ce? Și de Violeta 

Dobre? 
D-nul Viceprimar -  Pe mine nu mă interesează. Nici nu știu de cine ziceți. 
D-na Dobre Violeta – Dar înțelegeți foarte bine că nu era voie să facă așa ceva. Adică 

dacă peste mormântul bunicului dumneavoastră... 
D-nul Viceprimar – Nu știu........ 
D-na Dobre Violeta – Cum nu știți? Dacă nu știți ce mai căutați aici? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Haideți că nu găsim niciun 

răspuns așa. 
D-na Dobre Violeta – Nu găsiți răspuns pentru că nu vreți. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Eu nu înțeleg ceva. 

Dumneavoastră spuneți că ați mers cu reprezentanți ai Primăriei acolo? 
D-na Dobre Violeta – Da. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Nu erau aceiași reprezentanți 

care se ocupă de cimitire? Care i-au pus acolo în posesie? 
D-na Dobre Violeta - Și dumnealor au spus că nu a fost nimeni să-i pună în posesie, 

poate domnul Radu, și nu spune. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile - Și reprezentantii Primăriei care 

au constat că au depășit limita, nu le-au spus că ei nu i-au pus acolo? 
D-na Dobre Violeta – Domnule Stănescu, știți ce au zis băieții atuncea? Au zis așa: 

trebuie să facem rost de numărul de telefon, îl sunăm și pe el și vă sunăm și pe dumneavoastră, 
mergem la fața locului și îi punem în vedere să dărâme ce a făcut. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Așa! 
D-na Dobre Violeta - Și probabil că posesorul "garsonierelor" a aflat și a venit aici – la 

Primărie și a făcut un mare scandal. 
D-nul Viceprimar – Nu a făcut doamnă nimeni scandal. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Eu zic că dacă este treaba 

Primăriei, atunci să o rezolve ea. 



 
 

D-nul Viceprimar – Eu am întrebat-o pe doamna Dobre, dacă familia respectivă are 
terenul concesionat și a zis că da. 

D-na Dobre Violeta – Ei au concesionat, dar nu au măsurat nimeni acolo. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ei au concesionat, dar nu s-au mai dus la domnul Radu să-i 

pună în posesie. 
D-nul Achim Iulian - Și dacă s-a întins pestea alea și erau așa, este bătaie de joc. 
D-na Dobre Violeta – Vă mai spun, că lângă ei mai este cineva care au pus pietroaie în 

rând cu ei ca să ia tot din morminte. Adică și picioarele lu' mama-mare, că ale lu' tata-mare nu 
le-au ajuns. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Eu văd lucrurile așa: cineva a 
făcut o concesiune de să zicem: 3 mp. Înseamnă că a depășit cei 3mp? 

D-na Dobre Violeta – Domnule Stănescu, vă arăt și pozele. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Am înțeles. Eu vreau să spun că 

e treaba Primăriei și trebuie să o rezolve. Să notifice acea persoană să mute țărușii. 
D-nul Viceprimar – Domnul Dumitru Viorel a fost prezent acolo, i-a măsurat, i-a dat 

aliniament cum erau toate mormintele. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Să înțelegem că el a abuzat și a 

luat mai mult. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Cine a fost la măsurătoare? 
 
Este chemat să participe la discuții d-nul referent cadastru Dumitru Viorel. 
 
D-nul Dumitru Viorel – Eu. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Să mergeți să vedeți dacă a respectat măsurătoarea. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Viorel, ați fost la măsurătoare când le-ați concesionat lor 

sau la măsurătoare când v-am chemat eu? Asta este ideea. Când le-ați concesionat le-ați 
măsurat? 

D-nul Dumitru Viorel – Au concesionat înainte. 
D-na Dobre Violeta - Și dumneavoastră le-ați măsurat să intre peste mormintele mele, 

acolo? 
D-nul Dumitru Viorel – Nu am măsurat să intre peste mormintele altora. 
D-nul Stoenică Alexandru – Trebuie să existe un proces-verbal de punere în posesie. 
D-nul Nădescu Viorel – Ce s-a întâmplat până la urmă? Au intrat mai mult? Cum au 

făcut? 
D-na Dobre Violeta – Au depășit limita. 
D-nul Dumitru Viorel – Dacă le luăm cum sunt cele de acolo aliniate, sunt bine. Dacă ne 

uităm din partea cealaltă nu sunt bine. 
D-na Dobre Violeta – Cele aliniate sunt ale părinților lor, care și ei și-au construit când 

încă nu trecuseră cimitirele în administrația noastră. Au luat de la preoți și au făcut unde au vrut 
ei și cum au vrut. Acolo au fost morminte vechi. S-au prelungit și ei la rândul lor, dar poate că nu 
au deranjat pe nimeni. Poate au fost  morminte care nu mai aparțin nimănui. Dar acestea se 
vedeau clar că aparțin, ei știau clar cui aparțin mormintele, știau că sunt îngrijite și au făcut-o în 
mod deliberat. Eu asta spun, că ceea ce s-a întâmplat, s-a întâmplat în mod deliberat. 

D-nul Viceprimar – Cei care construiesc morminte în cimitire, sunt doi, pentru că și S.C. 
Urban când construiește, nu se apucă să sape până nu are hârtia de concesionare în mână. 

D-na Dobre Violeta – Da, dar nu și acum. 
D-nul Viceprimar – Pe hârtia de concesionare de la Primărie sunt trecuți și vecinii. 
D-na Dobre Violeta – El are concesionare, dar nu are și amplasamentul clar. De aici și 

până aici să bată Primăria țăruși. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Domnule Viceprimar, de fapt toți 

sunteți convinși că se mai pot întâmpla lucruri din astea. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Dar de ce să mi se întâmple numai mie? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Nu știu, aveți ghinion. Eu am 

propus atunci, la regulamentul acesta, să se facă o inventariere a locurilor libere. Cineva să 
meargă pe teren să facă o schiță mică. Nimeni nu mai poate apoi să mai zică ceva. 

D-nul Achim Iulian – Eu sunt convis că cei de la Primărie, atunci când i-au dat terenul, nu 
l-au dat peste acele morminte. El s-a întins cât a vrut. 

D-nul Viceprimar – Ce să inventarieze. Sunt morminte de acum 100 de ani. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Locurile care sunt goale. 
D-nul Viceprimar – Sunt persoane care au avut morminte vechi, au făcut mormânt nou și 

rămășițele le-au pus în mormântul nou. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Viceprimar, dar asta o fac eu, adică dacă vreau să-l dau 

pe tata-mare afară să mă bag în locul lui, eu fac asta, nu vine altul să mă dea la o parte. 
Înțelegeți. Asta e ideea. Nici măcar nu m-au întrebat. Și au mai făcut și bordură pe lângă, că vor 
să joace hora unirii pe 24. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Ce vreau să spun. Omul acesta 
care a concesionat are un contract de concesiune. Are o suprafață, nu? Înseamnă că a depășit-
o. 

D-na Dobre Violeta – Nu a depășit-o. Lui nu-i ajungea acolo unde s-a poziționat. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Dacă a concesionat înseamnă 

că i-au dat....... i-au concesionat peste mormânt. 
D-nul Ghica Costin  - Este o chestie de bun simț până la urmă. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile – Să sperăm că se rezolvă 

această situație. 
 
D-nul Stoenică Alexandru – Am și eu o întrebare vis-a-vis de iluminatul public. La mine 

pe stradă este un stâlp da și unul nu. Numai în zona mea. După ce s-a depășit zona, pe fiecare 
stâlp. În partea cealaltă, în zona în care se termină strada, pe fiecare stâlp. Solicit și eu schița 
de amplasament a str. Foișor cu iluminatul public. 

D-nul Viceprimar – Cea mai încurcată stradă pe iluminat este str.Foișor. 
D-nul Stoenică Alexandru – De ce? 
D-nul Viceprimar – Dacă te uiți la str. Foișor sunt stâlpi și din 10 în 10 metri sau din 15 în 

15 metri și nu putea să pună în fiecare. În proiect spunea că trebuie o anumită distanță. Cea 
mai grea stradă de pus iluminatul a fost Foișor. Asta o știu eu de la cel care a pus lămpile. Au 
întrebat cum le pun. Le-am spus să păstreze și ei o ordine.  

D-nul Stoenică Alexandru – Nu există schiță de amplasament? 
D-nul Viceprimar - În schița de amplasament erau mult mai puține lămpi decât am pus 

acuma. Noi am mai suplimentat lămpile pe Foișor cu 5%. 
D-nul Stoenică Alexandru – La intersecția cu Păltiniș e bec aici, e bec și aici pe același 

stâlp. În partea cealată este lampă aicea, lampă și aicea. 
D-nul Viceprimar – Este posibil ca fiind în intersecție să fie prinsă lampă către Foișor și 

lampă cătr Păltiniș. 
D-nul Stoenică Alexandru – Pe același stâlp? 
D-nul Viceprimar – Da, dacă a fost prins și colo și colo. Este posibilă și varianta asta. 
D-nul Stoenică Alexandru – Au pus exact cum au fost lămpile puse. Din 15 în 15 metri. 
D-nul Viceprimar – Nu sunt 15 metri. Hai să nu exagerăm. 
D-nul Stoenică Alexandru – Mergem la fața locului și constatăm. Vroiam să văd dacă pun 

lampă și la mine la poartă. Au venit și au pus. 
Când punem balast pe strada Foișor? Nici când eram eu mic nu era strada aia așa. 
D-nul Viceprimar – Ieri i-am chemat pe toți: cei de la S.C. Condor, C.A.O. și dirigintele de 

șantier și le-am dat adresă ca în termen de 10 zile să aducă la starea inițială tot ceea ce au 
făcut, dacă nu, indiferent ce s-ar întâmpla, că se supără lumea, oprim lucrarea. Poate să 



 
 

confirme și domnul secretar. Le-am cerut să aducă balast și aduc numai humă. Toți primarii se 
plâng, inclusiv cel de la Corabia. 

D-nul Stoenică Alexandru – Măcar să nu mai vină Domi cu autogrederul. L-a stricat mai 
rău. 

 
D-nul Ghica Costin – Nu se poate face o plângere împotriva acestei companii care 

administrează asfaltarea străzii principale? Nu știu dacă vi se pare normal ca după două 
săptămâni să avem cratere în asfalt și bariere puse: acele guri de canal din mijlocul străzii. 

D-nul Viceprimar – Acum se lucrează la ridicarea capacelor de canal. 
D-nul Ghica Costin – Cât se lucrează la ele? 
D-nul Viceprimar – Nu puteau să le facă pe toate în același timp, pentru că se bloca de 

tot. Ca să se poată circula au făcut prima dată lateralele și acum fac pe mijloc. În câteva zile o 
să termine. 

D-nul Ghica Costin – Este lipsă de competență. Betonul se usucă în două zile. Acolo 
este incompetență și iresponsabilitate. Pot să moară oameni. Eu nu am nimic împotriva lor. 

D-nul Viceprimar – Dacă merg cu 50 km/oră cât este legal nu moare nimeni. 
D-nul Ghica Costin – Este greu și cu 40 km/oră. Bicicliștii noștri consumă alcool. 
D-nul Viceprimar – Este șantier. 
D-nul Ghica Costin – Să blocheze strada. Trebuie să faceți ceva. 
D-nul Viceprimar – Nu putem să facem nimic. Drumul este al Consiliului Județean Olt. La 

ora actuală nu noi suntem administratorii drumului respectiv. 
D-nul Ghica Costin – Dar putem să facem plângere practicilor de genul acesta? 
D-nul Viceprimar – Putem să găsim soluții împreună cu constructorul. Dacă facem 

plângeri pleacă și mai vine peste doi ani. 
D-nul Ghica Costin – Trebuia să le facă pe rând. Câte unul pe zi. Sunt convins că nu este 

normal să facă așa ceva. 
D-nul Viceprimar – Dacă spuneți că până acum a durat mult, înseamnă că dacă le fac pe 

rând mai durează 5 ani. Ei au termen de execuție până în 2025 și ne pot lăsa pe noi ultimii. 
D-nul Ghica Costin – Asta nu-i dă dreptul să fie incompetent, că are termen de execuție. 
D-nul Viceprimar – Că este incompetent, nu pot eu să spun. 
D-nul Ghica Costin – Dar puteți să-l trageți la răspundere. Eu ca administrație locală îl 

chem să dea explicații de ce nu a blocat strada. 
D-nul Viceprimar – Nu noi suntem administratorii drumului. 
 
D-nul Fieraru Gheorghe – Domnule Viceprimar, am citit și eu ziarul local, am văzut toate 

activitățile din luna aprilie dar numai ziua noastră, a romilor, nu este trecută. Am avut 110 copii 
care au desfășurat activități. Nu mi se pare corect să nu fim trecuți în ziar, mai ales că suntem și 
noi cetățeni ai orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul Viceprimar – Mă trageți la răspundere? 
D-nul Fieraru Gheorghe – Vă spun dumneavostră că și noi suntem cetățeni ai orașului 

Drăgănești-Olt. 
D-nul Viceprimar – Mergeți la cei care sunt redactorii ziarului și spuneți-le treaba asta. Eu 

am altă treabă, nu am treabă cu ziarul. 
 
Vreau să vă dau o veste bună. Astăzi s-a semnat contractul de asfaltare pe Anghel 

Saligny. Domnul Primar de asta nu a fost prezent astăzi la ședință. 
 
 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stănescu Vasile, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  
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                                                                 Întocmit, 
                                                                  Cons. Jianu Marius 


